
Under: Dla Romy odrzucilem City
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Cengiz Under niestety nie wystąpi w środowym meczu z Barceloną z

powodu urazu mięśni uda. Turecki skrzydłowy udzielił tymczasem wywiadu

dla magazynu Spor Arena Plus.

- Otrzymałem ofertę z Manchesteru City, ale nie zgodziłem się. Był projekt Romy z

postawą klubu i trenera, która była dla mnie ważna. Potem, wraz ze sprzedażą

Salaha, zespół był bardziej dopasowany do mojej charakterystyki. Monchi

powiedział, że mogę stać się ważny dla przyszłości tego zespołu.

Monchi i Di Francesco?

- Monchi jest bardzo ważnym nazwiskiem i zawsze pokładał we mnie bardzo duże

zaufanie. Czuję to. Mówi, że mogę stać się ważnym piłkarzem dla przyszłości Romy.

Jeśli chodzi o Di Francesco jest bardzo dobrym trenerem, który przywiązuje bardzo

dużą wagę do dyscypliny i pracy taktycznej. Daje szansę wszystkich piłkarzom, ma

do nich zaufanie i cały czas rotuje. Chce zawsze maksimum na treningach i mamy

dobre relacje.

Aklimatyzacja?

- Największym problemem był język, teraz sprawy idą lepiej i jestem bardziej

społeczny. Nie zwiedziłem zbyt dużo Rzymu z powodu korków i treningów, ale

podoba mi się bardzo Plac Hiszpański. Edin jest wielkim strzelcem, rozmawiamy

często przed meczami i mówi mi co robić gdy dochodzi do mnie piłka. W ten sposób

mogę wyobrazić sobie co się stanie i nasze zrozumienie się poprawia. Jeśli chodzi o

Francesco, pewnego dnia wyszedłem spod prysznica i Monchi powiedział mi, że

muszę spotkać się z jedną osobą. Poszedłem i był tam Totti, byłem bardzo

podekscytowany. Czuję się jednak pechowcem z uwagi na to, że z nim nie grałem.

Messi?

- Dorastałem oglądając jego wideo. Szanuję Ronaldo, ale Messi jest najlepszy na

świecie. Dalej podoba mi się bardzo David Silva. Idealna jedenastka? Alisson w

bramce, w obronie Dani Alves, Ramos, Thiago Silva i Marcelo, dalej Modric, Silva, De

Bruyne, Salah, Messi i Ronaldo.
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